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Protokół Nr 42/2021

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miejskiej
w %pólnie Krajeńskim w dniu 10 maja 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.

2.

3.

4.

5.

Janusz Tomas - Przewodniczący;
An?na Miczko - Z-ca Przewodniczącego;
Lucyna Pająk - Członek;
Zdzisław Grzeca - Członek;
Robert Sieg - Członek.

/

l oraz zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
Sekretarz Gminy - Dariusz Wojtania.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Janusz Tomas, który po powitaniu
zaproponował następujący jego porządek:

(

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie raportu o stanie Gminy za 2020r.;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za
2020r.;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. udzielenia absolutorium Burmistrzowi z
wykonania budżetu Gminy za 2020r.;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwalony budżet Gminy na 2021r.;
Opinia Komisji w sprawie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę
Finansową:
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3e;to jednogłośnie.

Ad.2. Sekretarz Gminy przypomniał, ze radni otrzymali raport drogą elektroniczną. Raport
został przygotowany wzorem ubiegłych lat, zawiera dane ogólne o gminie, finansowe, dot.
mienia komunalnego, prowadzonych polityk, programów i strategii, realizacji uchwał Rady
Miejskiej, sprawy oświaty, polityki społecznej, kultury, sportu, aktywności obywatelskiej,
prowadzonych inwestycji. Podkreślił, że ubiegły rok był rokiem szczególnym, w związku z
zaistnia% pandemią. Niemniejjednak gmina funkcjonowała prawidłowo planowane inwestycje
zostały zrealizowane. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Burmistrz przedstawia raport
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Radzie Miejskiej w terminie do dnia 31 maja, raport obejmuje działalność Burmistrza w roku
ubiegłym.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie raport o stanie gminy za 2020r.

Ad.3 Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020r. Poinforrnowała, że na to sprawozdanie
składa się bilans z wykonania budżetu gminy, bilans %czny czyli suma wszystkich bilansów
jednostek organizacyjnych gminy, %czny rachunek zysków i strat, zmiany w kapitałach
jednostek, oraz informacja dodatkowa wyjaśniająca poszczególne pozycje z bilansu łącznego
takie jak amortyzacja, odpis aktualizu?jący należności, koszty wynagrodzeń, powierzchnię
użytkowań wieczystych, zobowiązania warunkowe i inne uszczegółowienia.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwa§ Rady Miejskiej w sprawie
udzielenia absolutorium Burmistrzowi z wykonania budżetu Gminy za 2020r. Poinforrnowała,
że sprawozdanie z wykonania budżetu uzyskało pozytywna opinię Regionalnej Izby
Obrachunkowej, będzie ono również opiniowane na najbliższym posiedzeniu przez Komisję
Rewizyj ną Rady Miej skiej.

(

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad. 5. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miej skiej w sprawie dotacji
dla Powiatu Se;.poleńskiego. Nadmieniła, że jest to uchwala zmieniająca, do dotacji poprzednio
udzielonych powiatowi dodaje się dotację celową w wysokości 3,5tys.zł. z przeznaczeniem na
utworzenie punktu szczepień powszechnych na terenie powiatu zlokalizowanym w Inkubatorze
Przedsiębiorczości oraz dotację w wysokości 1.646,32zł. na współfinansowanie kosztów
zakupu i montażu defibrylatora wraz z zestawem ratowniczym COVID.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały. (

Ad.6. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej
uchwalony budżet Gminy na 2021r. Poinformowała, że zmiana wynika ze zwiększenia po
stronie dochodów i wydatków o kwotę 2mln.zł. związanego z otrzymaniem dofinansowania na
budowę przedszkola. Wartość zadania wynosi kosztorysowo 1 0,5mln.zł., inwestycja wstępnie
jest rozłożona na trzy lata, 2021r. - 2mln.zł., 2022r. - 5mln.zł. i 3,5mln. w 2023r. Podkreśliła,
że gmina będzie zabiegać się o dofinansowanie na tą inwestycję z innych źródeł.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.7. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej
Wieloletnią Prognozę Finansową. Poinformowała, że zmiana jest związana inwestycja budowya
przedszkola.
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.
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Ad.8. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu kwietniu br.

Ad.9. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Sekretarz Gminy poinformował, że Burmistrz zwrócił się o opinia do Komisji Rady Miejskiej
w sprawie zasadnomci przyznania w tym roku Nagrody Świętego Wawrzyńca-. Związane j-est to
z zaistniała pandemią, która w znacznym stopniu ogranicza aktywnoś«5 mieszkańców. Pan
Tomas stwierdził, że jego zdaniem, skoro wpłyną wnioski o przyznanie nagrody, to należy je
rozpatrzyć. Pani Miczko opowiedziała się również za rozpatrzeniem wniosków, bo takie na
pewno wpłyną. Podobnego zdania był Pan Grzeca. Sekretarz Gminy nadmienił, że Burrnistrz
nie rozpoczął jeszcze naboru wniosków, terminy naboru zostaną wskazane, jeśli Komisje Rady
Miej skiej zaopiniują pozytywnie możliwość przyznania nagrody w tym roku.

r
1 Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie możliwość przyznania nagrody Świętego

Wawrzyńca w 2021r.

- Pan Grzeca zwrócił się do Sekretarza Gminy o dostarczenie mu raportu o stanie gminy w
wersj i papierowej ;

- Pan Lesinski poinformował, że dzisiaj o godz. 17.00 od%dą się konsultacje społeczne w
sprawie Strategii Rozwoju Gminy na lata 2021 - 2030. Poprosił o czynny udział w
konsultacj ach;

- Pan Grzeca poinformował, że do dzisiaj nic się nie dzieje w sprawie remontu mieszkania
komunalnego przy ulicy Ratuszowej la./1. Pan Tomas powiedzial że tą sprawę poruszy
podczas posiedzenia Komisji Gospodarki Komunainej i Porz4dku Publicznego Rady Miej skiej.

( A
fl

i
l

protokołował:
Tomasz Dix

Przewodniczący Komisji
Janusz Tomas
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